
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 24. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 60
Vil ministeren oplyse, hvorfor det er nødvendigt, at erhvervsskolerne skal bruge admini-
stration på at søge socialpædagogisk støtte (SPS) til en elev på erhvervsuddannelserne 
ved indgangen til hhv. grundforløb 1, grundforløb 2 og skoleperioderne på hovedforløbet, 
og om ministeren mener, at det vil være mere hensigtsmæssigt at spare administration og 
derved frigive tid på skolerne til kvalitetsarbejde, ved at skolerne søger en forventet pulje 
til SPS en gang om året og dokumenterer forbruget en gang årligt og efterfølgende enten 
tilbagebetaler uforbrugte midler eller bliver kompenseret for manglende midler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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